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BRM.0012.5.50.2024 

 

Protokół nr 7/2024 

 z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 

Rady Miasta Opola 

w dniu 12 grudnia 2024 r. 

 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola składało się z dwóch części:  

z wizyty członków Komisji w Narodowym Centrum Polskiej Piosenki oraz z posiedzenia  

w ratuszu. 

 

Pierwsza część posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury rozpoczęła się o godzinie 1200  

w Narodowym Centrum Polskiej Piosenki. Spotkanie odbyło się celem omówienia tematu  

z planu pracy Komisji pt. Działalność, finansowanie i plany na przyszłość Narodowego Centrum 

Polskiej Piosenki i Muzeum Polskiej Piosenki w Opolu. Pan Rafał Poliwoda dyrektor 

Narodowego Centrum Polskiej Piosenki, Pani Agnieszka Jurowicz zastępczyni dyrektora 

Narodowego Centrum Polskiej Piosenki oraz Pan Jarosław Wasik dyrektor Muzeum Polskiej 

Piosenki zreferowali i dokonali prezentacji powyższego tematu.  Zapoznali Komisję ze specyfiką 

pracy prowadzonych przez siebie instytucji, bieżącą działalnością, a także planami na przyszłość 

i sprawami finansowymi jednostek.  

 

W dyskusji nad przedstawionym tematem wypowiedziały się radne: Agnieszka Kamińska, 

Anna Łęgowik i Justyna Kowol oraz radni Piotr Mielec i Marek Kawa, a także Pani Agnieszka 

Jurowicz zastępczyni dyrektora Narodowego Centrum Polskiej Piosenki, Pan Rafał Poliwoda 

dyrektor Narodowego Centrum Polskiej Piosenki oraz Pan Jarosław Wasik dyrektor Muzeum 

Polskiej Piosenki. 

 

Przewodnicząca Komisji radna Anna Łęgowik podziękowała za spotkanie oraz życzyła 

obecnym dyrektorom realizacji założeń i planów zarówno w Muzeum Polskiej Piosenki,  

jak i w Narodowym Centrum Polskiej Piosenki. 

  

 Druga część posiedzenia odbyła się w opolskim ratuszu w sali 312 i trwała od godz.13.47 

do 15.24.    

      Posiedzeniu  przewodniczyła radna Anna Łęgowik – przewodnicząca Komisji.        

      Przewodnicząca Komisji przywitała wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji. 

      W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 5 członków Komisji 

(radni: Agnieszka Kamińska, Anna Łęgowik, Anna Tabisz, Marek Kawa i Piotr Mielec).  

W trakcie trwania posiedzenia do udziału w nim dołączyła radna Justyna Kowol. 
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Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

I część - godz.12.00 Narodowe Centrum Polskiej Piosenki ul. Piastowska 14A.  

Temat z planu pracy Komisji: Działalność, finansowanie i plany na przyszłość Narodowego 

Centrum Polskiej Piosenki i Muzeum Polskiej Piosenki w Opolu. 

II  część - godz.13.30 posiedzenie w ratuszu. 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 6/2024 Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola  

z posiedzenia w dniu 21 listopada 2024. 

2. Temat z planu pracy Komisji: Edukacja włączająca w praktyce. Potrzeby i wyzwania na 

kolejne lata. 

3. Temat z planu pracy Komisji: Wakaty w szkole (etaty nauczycielskie i wspomagające). 

Refleksje, wnioski i środki zaradcze. 

4. Sprawy różne.  

a) Temat do planu pracy Komisji na 2025 rok: Dokumentacja nowego Młodzieżowego Domu 

Kultury, założenia i plany z uwzględnieniem Miejskiej Biblioteki Publicznej przy ulicy Skautów 

Opolskich. 

 

Do punktu 1. porządku posiedzenia: 

 Komisja bez uwag przyjęła protokół nr 6/2024 Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta 

Opola z posiedzenia w dniu 21 listopada 2024 r. jednogłośnie w obecności 5 radnych.  

Za przyjęciem protokołu głosowali radni: Agnieszka Kamińska, Anna Łęgowik, Anna Tabisz, 

Marek Kawa i Piotr Mielec. 

 

Do punktu 2. porządku posiedzenia:  

Temat wynikający z planu pracy Komisji pt. Edukacja włączająca w praktyce. Potrzeby 

i wyzwania na kolejne lata zreferował Pan Aleksander Iszczuk naczelnik Wydziału Oświaty 

Urzędu Miasta Opola. 

W pytaniach połączonych z dyskusją wypowiedziały się radne Anna Tabisz i Justyna 

Kowol oraz Pan Aleksander Iszczuk naczelnik Wydziału Oświaty. 

 

Do punktu 3. porządku posiedzenia: 

Temat z planu pracy Komisji: Wakaty w szkole (etaty nauczycielskie i wspomagające). 

Refleksje, wnioski i środki zaradcze omówił Pan Aleksander Iszczuk naczelnik Wydziału 

Oświaty. 
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W pytaniach połączonych z dyskusją wypowiedziały się radne Anna Tabisz, Agnieszka 

Kamińska i Justyna Kowol oraz radni Marek Kawa i Piotr Mielec, a także Pan Aleksander 

Iszczuk naczelnik Wydziału Oświaty. 

 

Do punktu 4. porządku posiedzenia: 

W punkcie sprawy różne Komisja przyjęła temat: Dokumentacja nowego Młodzieżowego 

Domu Kultury, założenia i plany z uwzględnieniem Miejskiej Biblioteki Publicznej przy ulicy 

Skautów Opolskich, tym samym poszerzając plan pracy Komisji Edukacji i Kultury na 2025 rok. 

Ustalono także, że temat zostanie omówiony w miesiącu kwietniu na posiedzeniu wyjazdowym. 

 

Powyższy temat przyjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie w obecności 5 członków 

Komisji. Za głosowali radni: Agnieszka Kamińska, Marek Kawa, Anna Łęgowik, Anna Tabisz  

i Piotr Mielec. 

 

W tym punkcie obrad przewodnicząca Komisji radna Anna Łęgowik złożyła obecnym 

życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia. 

 

 

Porządek obrad został zrealizowany.  

Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie.    

 

 

                                                                                  

      

        Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

    

Anna Łęgowik      


